CAUTION: THE INSTALLATION AND SERVICING OF
INSTALLATION INSTRUCTIONS THIS PRODUCT SHOULD BE PERFORMED BY A

KTR-50 / KTR-100  Sruron - Listaiianow er cenrsenen of ce
GRID TYPE TROFFER  EXticen o0 n MewaRe ou PereoNNEL QuaLre
DESIGNED TO LAY IN GRID TEE CEILING SYSTEM ON 1'x 4' 2'x 2' 2'x 4' CTS.

MAXIMUM GRID TEE SIZE 1 1/2" WIDE X 1 3/4" HIGH

CONCU POUR JETER DANS LA GRILLE TEE SYSTE'ME DE PLAFOND SUR 1'X4', 2'X2', 2'X4' CTS.
TAILLE DE GRILLE MAXIMALE 1-1/2" X 1-3/4".

_~ ' DOORHINGED AND LATCHED
CHANRNIE'RE DE PORTE ET VERROUILLE'

TO OPENPULL DOWN ON LATCHPULLS.
DOOR WILL SWING OPEN
POUR OUVRIR LE TIRER VERS LE BAS SUR LE LOQUET TIRE.

LA PORTE VA S'OUVRIR. BALLAST/WIREWAY COVER IS HELD IN PLACE
BALLAST/COUVERCLE WIREWAY EST TENU EN PLACE —/ - WITHA SCREW.
AVEC UNE VIS. POUR SUPPRIMER: RETIRER LE BAS TOREMOVE:REMOVE SCREW PULL BOTTOM
DU RE'FLECTEUR JUSQU'A' CE QU'IL DE'GAGE LE | OF REFLECTOROUT UNTILIT CLEARS THE
CATER, PUIS LE FAIRE DESCENDRE WARD. HOUSING. THEN DROP IT DOWNWARD.

/7\'"“ USE SEISMIC SUPPORT

HOLES PROVIDED
TO SUPPORT FIXTURE
FROM STRUCTURE BY
MEANS SPECIFIED.

UTILISER LES TROUS
DE SUPPORT SISMIQUE
FOURNIS A' DISPOSITIF
FIXE DE SUPPORT DE

3 STRUCTURE AU MOYEN
SPECIFIE.

SUPPLY ACCESS K.O.s

\

IF BUILDING SUPPLY WIRES OR POWER CORD ARE LOCATED WITHIN 3 INCHES

OF THE BALLAST, USE WIRES SUITABLE FOR AT LEAST 90°C.
SI L'EDIFICATION DE FILS D'ALIMENTATION OU LE CORDON D'ALIMENTATION SONT SITU'ES A' MOINS
DE 3 POUCES DE LEST, UTILISEZ DES CABLES ADAPT'ES A" AU MOINS 90° C.

CAUT‘ON:E\BCUTCQ\ luminaires are designed for permanent installation in ordinary (Non—Hazardous) locations in accordance with the National
Electrical Code and all applicable local codes. Do not use in areas of limited ventilation or in high ambient enclosures. The lamp and
luminaire operate at high temperatures, contact with combustible materials can cause fire and personal contact can cause severe burns.

ATTEN T‘ ON : Ce luminaire a été congu pour une installation permanente dans un emplacement régulier (non dangereux) et en conformité avec le Code électrique canadien et
codes locaux applicables. Ne jamais installer dans un endroit ol la ventilation est limitée ou dans des boitiers ol la température ambiante est trés élevée. La lampe et le luminaire
fonctionnent a des températures élevées, un contact avec des matériaux combustibles peut engendrer un incendie et un contact corporel peut causer de sévéres brilures.
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